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Notulen 18 maart 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Pauline de Vries, Nel de Jong, Jannie Rosman, 
Corina Heijstek, Lydia Bijnagte, Jacques Daamen, Roos Vigelius, Erik Bezemer (leden), Suzanne Visser 
(gemeente Zwijndrecht) ; Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief), Alberta van den Dool (verslag). 
Afwezig:  
 

1 Welkom, vaststellen van de agenda 
Alberta notuleert, Jeanet aanwezig 
De voorzitter heet allen welkom, in het bijzonder Suzanne de Gier, die agendapunt 5 toe komt 
lichten. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 19 februari 2024 (bijlage) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 
 Pg. 1.2a, WOBO/werkwijze beoordeling bouwtekeningen: er is akkoord gegaan met 

het voorstel van de Inwonersadviesraad. Op het moment dat er wijzigingen in 
bouwtekeningen zijn, moet er wel binnen vijf dagen gereageerd worden. Er zal nu snel 
contact opgenomen worden voor een gesprek. 

 Pg. 2.3a, dementievriendelijke gemeente: Jan wijst op de start volgende week in de 
moskee, met een rijdend Alzheimer theehuis. Suzanne de Gier vult aan, dat de 
begroting nog niet helemaal rond is. 

 Pg. 2.4, Seniorenraad: het verslag van de vergadering van 27 februari zal pas na 
vaststelling doorgestuurd worden. 

 Pg. 2.5, valpreventie: tijdens de vorige vergadering is vastgesteld, dat het nu weinig nut 
heeft iemand voor de vergadering uit te nodigen. 

 Pg. 2.6, RAS-vergadering: er is een presentatie door Drechtwerk gegeven. Lydia wijst 
op het veiligheidsaspect bij deze organisatie, waar zij signalen van opvangt. Zij zal dit 
doorsturen naar de voorzitter en Jeanet. Aan de hand daarvan kan een advies 
opgesteld worden. 

Het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 
➢ 1411.08, GIPS-project: Jeanet legt contact met de coördinator van het GIPS-project in 

Dordrecht 
➢ 2205.01, resultaten Jeugdverordening: dit komt in de volgende RAS-vergadering weer 

ter sprake. De regio komt met beleid, wat op lokaal niveau wordt vastgesteld. 
➢ 2201.04 MijnSDD: dit is besproken in de RAS-vergadering: er wordt erkend dat de 

huidige procedure niet werkt, en het werkproces wordt hersteld. Als dit gereed is 
wordt dit met een aantal gebruikers getest. In de volgende RAS-vergadering is dit een 
apart agendapunt. 

➢ 2201.11, ambtenaar Jeugd uitnodigen: Suzanne informeert wanneer er een update is; 
op dat moment is het zinvol uit te nodigen. 

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 2201.14, 2201.15, 1902.01, 1902.02. 
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c. Verslag en actielijst van de vergadering van 19 februari 2024      
d. En n.a.v. bijlagen Alzheimer Nederland via Jan van Baren        
e. Krantenknipsel Meldpunt zorg en overlast                                 
f. Brief Drechthopper Jannie                                                              
g. Vaststellen jaarverslag 2023                                                           

3 Uitgebrachte adviezen / brieven 
Nog uit te brengen adviezen: 
• Ongevraagd advies over problemen jeugdhulp regionaal/ lokaal agenderen (na januari 
2024) 
• Mijn SDD: reactie sturen naar SDD/advies schrijven naar de Regionale Adviesraad (in cc 
naar wethouder Zwijndrecht) 
• Eventueel gezamenlijk advies schrijven met Sportplatform n.a.v. Sportakkoord  
Aan deze adviezen wordt toegevoegd het advies naar aanleiding van de signalen van Lydia over 
Drechtwerk. 

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  

• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De voorzitter meldt, dat in de volgende week de jurist zich verder in de materie verdiept. Er 
wordt een afspraak gemaakt door Suzanne, waarbij de voorzitter en Jacques aansluiten. 

• Vacature penningmeesterschap 
De advertentie is gereed, en wordt geplaatst in De Brug, op de website. Jeanet stuurt de 
advertentie door, om te verspreiden in het eigen netwerk.  

5 Thema 1: Herijking van het mantelzorgbeleid (Suzanne de Gier) 
 26 maart consultatie gemeenteraad  (bijlage)  
Suzanne wijst op het rapport in de bijlage, ‘Evaluatie mantelzorgondersteuning  
gemeente Zwijndrecht’, wat in 2022 is afgerond. Volgende week wordt dit gepresenteerd in de 
carrousel vergadering.  
Er is met MEE overlegd over mantelzorg in brede zin, waarbij gekeken is naar waar behoefte 
aan bestaat. Er is een rode draad te zien: herkenning, erkenning en ondersteuning in het 
netwerk. Suzanne informeert, wat de leden hieraan toe te voegen hebben. 
Er wordt info opgehaald bij jonge mantelzorgers. Zij zien zichzelf niet als mantelzorger.  
Verder wordt gewezen op mantelzorgondersteuning: met name het vinden hiervan; 
communicatie is belangrijk. 
Jeanet geeft aan, dat erkenning een belangrijk punt is, het belang van het versterken van het 
netwerk wordt genoemd. Vooral jonge mantelzorgers en mantelzorgers in de GGZ worden 
moeilijk bereikt. 
Mantelzorgwaardering blijft een gevoelig punt. Het bedrag is niet hoog, en vanwege schaamte 
laten mensen dit vaak liggen. Ook is het lastig om het bedrag te kunnen besteden, men is 
gebonden aan vouchers. Er zijn weinig deelnemende bedrijven. 
Suzanne wijst op het aspect dat Zwijndrecht een doorstroom gemeente is. Mogelijk kan meer 
saamhorigheid gecreëerd worden. 
Veel mantelzorgers worden niet bereikt. Huisartsen komen vaak het eerst in contact met de 
mantelzorger.  
Het moet erkend worden, dat jonge mantelzorgers er zijn, en zij moeten ontzorgd worden. 
Corina wijst op de stichting FunCare4Kids, die zich inzet voor jonge mantelzorgers. 
Roos was aanwezig bij bijeenkomsten, waarbij de behoefte aan lotgenotencontact op de 
voorgrond kwam. 
Als er beleid ingezet wordt, moet dit structureel zijn, met monitoring en bijstelling.  
Volgende week is de carousselvergadering. Het beleid moet opnieuw vastgesteld worden, er 
zijn geen grote veranderingen; wel meer aandacht voor een integrale aanpak, met bredere 
netwerken, ook scholen etc. 
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De aspecten die nu benoemd zijn, kunnen in een ongevraagd advies aan de gemeente gestuurd 
worden. Het beleidsplan ligt ter inzage voor, daar kan nog op gereageerd worden. 
Suzanne wijst op de lijn die uitgezet is aan het eind van de presentatie, met name 
samenwerking met andere partijen, en meer aanbod voor niet geregistreerde mantelzorgers; 
verbetering van de communicatie etc. 
Aan het beleidsplan zal ook een uitvoeringsplan toegevoegd worden.  
Het beleid zal na volgende week binnen een aantal weken worden vastgesteld, binnen die tijd 
kan de IAR nog advies geven. Suzanne de Gier laat het tijdpad nog weten. 

6 " Vroegtijdige participatie Adviesraad bij het samenstellen van beleid.” 
En terugkoppeling gesprek wethouder (Max) 
De voorzitter heeft het punt vroegtijdige participatie met de wethouder besproken. De 
wethouder ondersteunt dit punt, en zal in het college bespreken welke mogelijkheden er zijn. 
Bij het Sportplatform werkt dit al goed.  
Het zal wel meer tijdsinvestering van de leden vragen, het is goed om taken te verdelen. 
De wethouder was positief gestemd over de rol van de IAR, en de bijdrage die geleverd wordt.  

7 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede:  Pauline   
Pauline heeft drie sessies gevolgd via ATOS TV, ‘Via Cultura’, opgroeien in armoede. Er 
speelden diverse verhalen.  
Verder was ze bij een bijeenkomst ‘Mijn kind wordt (bijna) 18’ van Diverz. Pauline vraagt zich 
af, of ook in het Primair Onderwijs hier aandacht voor is.  
Armoede gaat vaak gepaard met het maken van keuzes.  Het gaat om bewustwording van 
jongeren en kinderen.  
• Jeugdhulp: Pauline, Max 
Het jeugdpreventiebeleid wordt dit jaar opnieuw bijgesteld in de RAS, en komt ook naar de 
lokale raden. Medio juni is waarschijnlijk het eerste concept gereed. 

• Senioren (raad): Jan, Jannie, Nel 
Op de laatste vergadering is gesproken over het Huishoudelijk Reglement, vacature 
penningmeester, samenwerking IAR, dementievriendelijke gemeente, Alzheimer café, rode 
kaarten van Stroomlijn. Binnenkort komen vervoerder bij elkaar. In de Burg heeft een artikel 
over erfrecht gestaan. Daar werd informatie verstrekt, maar het was wel commercieel. De 
Seniorenraad heeft een kaart gemaakt voor degenen die de pensioengerechtigde leeftijd 
bereiken. 
• Regionale Adviesraad: Max 
De participatiewet moet dit jaar bijgesteld worden, als het proces klaar is, wordt het ook aan 
de IAR aangeboden. Verder is gesproken over het beleidsplan schuldhulp. Jeanet zal dit 
doorsturen. Met name preventie stond voor het voetlicht. Op dat moment kunnen signalen 
snel opgepakt worden. In juni moet het beleid gereed zijn en komt het via de RAS naar de IAR. 
Verder noemt de voorzitter nog het woonbeleid/beschermd wonen, waar regionaal adviezen 
over zijn uitgebracht. Dit wordt vervolgd. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Vanuit MEEVivenz is gestart met de onafhankelijke cliëntondersteuning. Er is een uitvraag 
uitgegaan in Zwijndrecht, ook landelijk. De bevindingen zullen besproken worden. 
• Sport: Erik 
Op 21 februari kwam het Sportplatform bijeen, met als thema ‘vrijwilligersbeleid’. Het was 
goed bezocht, en er werd input opgehaald. Op 26 mei is de volgende bijeenkomst met als 
thema ‘Veilige sport’. De gemeente heeft het voornemen om voorwaarden op te nemen in 
huurvoorwaarden en subsidievoorwaarden op dit gebied. 
Ten aanzien van een vertrouwenspersoon wordt onderzocht of die bv. voor één bepaalde 
sport ingezet kan worden, of voor een heel sportpark. Financiering vindt plaats vanuit het 
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Sportfonds van de ondernemers en NOC/NSF. Er wordt in dit kader gewezen op jonge sporters 
die mantelzorger zijn, hier ligt een verbinding. 
De inventarisatie van sportaccommodaties: de uitkomsten worden in de komende weken 
gepresenteerd aan gebruikers en bestuurders.  
Het rapport inzake sporters van 12 tot 21-jarigen is er nog niet. 
Ten aanzien van tennis meldt Erik, dat er vergrijzing optreedt. Jongeren gaan vaker padellen. Er 
vindt een omschakeling plaats ten aanzien van de banen, hiervoor zijn o.a. gelden ingezet, die 
anders gebruikt zouden worden voor langdurig onderhoud.  
• Woon Advies Commissie: Corina   Bijlage  
Zie agendapunt 2a.  

8 Mededelingen en Rondvraag 
• Promotie sport en cultuurfonds 
Ter informatie 
• Schema artikelen voor de Brug                   
Er wordt afgesproken, dat per vergadering wordt gekeken over welk onderwerp een artikel 
aangeleverd wordt, en door wie. Het wordt een vast agendapunt. De voorzitter zal het eerste 
artikel schrijven, en het wordt aangeleverd bij Jeanet. Die zal het ook naar andere websites etc. 
verspreiden.  
 
Het jaarverslag 2023 wordt vastgesteld, en kan op de website geplaatst worden. 
 
Rondvraag 

- Lydia is benaderd door de stichting Buurtgezinnen, voor de Kiboe-hoeve. Deze 
stichting lijkt onbekend in Zwijndrecht. Er wordt doorgesproken over een Sociale Kaart 
van organisaties in Zwijndrecht. Het is lastig, om die actueel te houden, waardoor 
informatie wordt gemist. De vraag blijft open, of hier al dan niet een advies over 
verstuurd moet worden naar de gemeente. Het wordt op de actielijst geplaatst. 

- Roos geeft aan, dat het volgende week de week van de psychiatrie is. Hier wordt veel 
aandacht aan besteed. 

9 Volgende vergadering 22 april 2024:  
19:15 uur groepsfoto maken           
Thema: Asielzoekers ARA (Arnold) 
Vergaderschema 2024  
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.25 uur. 
 

    
 


